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Szonowny Pon

Marek Woitkowski

Prezydent m. Wtoclawka

W nawiqzaniu do moich wcze6niejszych pism i interpelacji w kt6rych to

od kilku lat zabiegam o budowq o6wietlenia chodnika od ul. Kaliskiej do

budynku Dziewifska 9 B uprzejmie proszq o udzielenie odpowiedzi na jakim

etapie jest realizacja wykonywania budowy w bie2qcym roku o6wietlenia z

monta2em lam LED wzdtu2 chodnika od ul. Kaliskiej do budynku Dziewifska 9 B
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